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[ TEXT IN ENGLISH – TEXTE EN ANGLAIS ]

… the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland hereby 
extends the United Kingdom’s ratification of the Convention to the territory of the Cayman 
Islands, for the international relations of which the United Kingdom is responsible.

The Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland considers the 
extension of the Convention to the territory of the Cayman Islands shall take effect on the date of 
deposit of this notification.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

... le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d’Irlande du Nord étend par la 
présente l’application de la ratification de la Convention par le Royaume-Uni au territoire des Îles 
Caïmanes dont le Royaume-Uni assume la responsabilité des relations internationales.

Le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d’Irlande du Nord considère que 
l’extension de la Convention au territoire des Îles Caïmanes effet à la date du dépôt de la présente 
notification.


